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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikor kezdhetik meg a munkát a 2015-ben átadott hulladékudvarok? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Vas megyében 2009-ben alakult meg a Nyugat-dunántúli Regionális Hulladékgazdálkodás i
Önkormányzati Társulás . Azzal a céllal jött létre, hogy hatékonyabb együttm űködést,
érdekérvényesítést és megfelelő pénzeszközöket biztosítson a környezetvédelmi célok
megvalósításához. A társulás sikeres pályázatot nyújtott be az Új Magyarország Fejlesztés i
Terv KEOP-7 .1 .1 .1 /09/2009-0009, majd a KEOP-1 .1 .1 /2F/09-11-2012-0001 keretében .

Az elnyert pályázati pénzekb ő l a társulás egy hulladékgazdálkodási programot valósított meg ,
melynek részét képezte hat új hulladékudvar megépítése Bük, Körmend, Rábahídvég ,
Répcelak, Őriszentpéter és Szentgotthárd településeken . A hulladékudvarok csúszással ugyan,
de a 2015-ös év végéig minden településen elkészültek .

Sajnos azonban a megváltozott hulladéktörvény miatt jelenleg nem lehet beüzemelni ezeke t
az udvarokat, így kihasználatlanul, üresen állnak . Ahelyett, hogy érdemi munka zaj lan a
ezeken a telepeken, komoly költségek merülnek fel a társulási tanács oldalán, hiszen a
fenntartási és energiaköltségeket fizetni kell .



Tisztelt Miniszter Úr !

A hulladéktörvény módosításakor tisztában volt-e a minisztérium a törvényi
hiányosságokkal ?

Mikor kerül javításra a törvény, mikor indulhat el a munka a fent megnevezett
hulladékudvarokban?

A társulási tanácsnak – önhibáján kívül – komoly anyagi megterhelést jelent a
jogszabályi háttér hiánya . Számíthatnak-e valamilyen kompenzációra ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . február 25.

Tisztelettel :

Bana Tibor
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